
 

 

SA.0002.3.2012       

 

 

Protokół nr XVIII/12  
z sesji Rady Gminy w Goleszowie 

odbytej w sali sesyjnej Urzędu Gminy w Goleszowie 

w dniu 25 kwietnia 2012 r. 
 

Obecni: 

 

- 12 radnych według załączonej listy obecności, 

- sołtysi według załączonej listy obecności, 

- Wójt Gminy Krzysztof Glajcar, Zastępca Wójta Tomasz Jaszowski, Skarbnik Gminy   

Beata Kubaczka, Zastępca Skarbnika Barbara Korzeniewska, Sekretarz Gminy 

Bogusława Podżorska, 

- zaproszeni goście: Komendant Komisariatu Policji w Ustroniu podinsp. Janusz 

Baszczyński, przedstawiciel Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Cieszynie 

st. kpt. Jerzy Lazar, Komendant Gminny Związku Ochotniczych Straży Pożarnych 

w Goleszowie Marian Machalica, Anna Stanieczek, Halina Walczysko, Andrzej Lacel, 

Tomasz Warzecha, Wiesław Jakubik. 

- dyrektor i nauczyciele SP w Bażanowicach, 

- Radni Powiatowi Jarosław Bodak, Jerzy Sikora. 

Listy obecności radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią  załączniki nr 1,  2 i 3  

do nin. protokołu.  

 

 

Ad.1. Otwarcie XVIII sesji, przywitanie radnych, Wójta  oraz zaproszonych gości.  

Przewodniczący Rady Gminy Dariusz Orawiec o godzinie 1500 otworzył sesję Rady 

Gminy, przywitał radnych, wójta, zaproszonych gości, sołtysów, pracowników Urzędu 
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Gminy oraz nowo wybranego Komendanta Gminnego Związku Ochotniczych Straży 

Pożarnych w Goleszowie Mariana Machalicę. 

 

Ad.2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Dariusz Orawiec oświadczył, że zgodnie z listą obecności 

w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co pozwala na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Nieobecni radni: Czyż Ludwika, Górniak Paweł, Joniec Czesław. 

 

Ad.3. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec przypomniał, że porządek obrad dzisiejszej sesji 

został wcześniej dostarczony radnym, i przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie XVIII sesji Rady Gminy w Goleszowie, przywitanie  radnych i zaproszonych 

gości. 

2.  Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3.  Przedstawienie porządku obrad. 

4.  Wręczenie Brązowego Krzyża Zasługi Panu Andrzejowi Lacel. 

5.  Wręczenie nagród za osiągnięcia w dziedzinie upowszechniania kultury oraz za  osiągnięte 

wyniki sportowe w roku 2011. 

6.  Przyjęcie protokołu z XVII sesji Rady Gminy. 

7.  Wystąpienia gości.  

8.  Informacja z przebiegu zebrań wiejskich. 

9.  Informacja n/t bezpieczeństwa na terenie Gminy – informacja Komendanta Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej w Cieszynie oraz Komendanta Komisariatu Policji w Ustroniu. 

10. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania. 

11.  Interpelacje i zapytania. 

12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

12.1. zlecenia Komisji Rewizyjnej kontroli, 

12.2. wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości, 

12.3. zatwierdzenia taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków oraz ustalenia dopłaty do m³ 

ścieków w sołectwie Cisownica, 

12.4. regulaminu określającego wysokość stawek dodatku mieszkaniowego i zasad jego 

przyznawania  i wypłacania nauczycielom szkół i przedszkoli prowadzonych przez Gminę 

Goleszów, 

12.5. ustalenia szczegółowych zasad udzielania i rozmiaru zniżek nauczycielom, którym 

powierzono stanowiska kierownicze w przedszkolach, szkołach podstawowych i  gimnazjum, 

zasad zwalniania od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 
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zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych oraz określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru zajęć pedagogów szkolnych, psychologów i logopedów, 

12.6. zmiany uchwały nr XLVII/379/10 Rady Gminy Goleszów z dnia 10 listopada 2010 roku, 

12.7. zmian budżetu Gminy na 2012 rok, 

12.8. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu. 

13. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

14. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

15. Wolne wnioski. 

16. Informacje i komunikaty. 

17. Zakończenie XVIII sesji Rady Gminy w Goleszowie. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar zawnioskował o zmianę porządku obrad, a mianowicie 

o wykreślenie projektu uchwały 12.6 w sprawie zmiany uchwały nr XLVII/379/10 Rady 

Gminy Goleszów z dnia 10 listopada 2010 roku. Projekt uchwały zostanie przedstawiony 

Radzie w czerwcu. 

Kolejno przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Kazimierz Wisełka 

zawnioskował o wykreślenie z porządku obrad projektu uchwały 12.2 w sprawie wyrażenia 

zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek Wójta oraz przewodniczącego 

Komisji. 

Wnioski zostały przyjęte jednogłośnie, tj. 12 głosami „za”. Rada Gminy przyjęła porządek 

obraz ze zmianami, który przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie XVIII sesji Rady Gminy w Goleszowie, przywitanie  radnych i zaproszonych gości. 

2.  Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3.  Przedstawienie porządku obrad. 

4.  Wręczenie Brązowego Krzyża Zasługi Panu Andrzejowi Lacel. 

5.  Wręczenie nagród za osiągnięcia w dziedzinie upowszechniania kultury oraz za  osiągnięte 

wyniki sportowe w roku 2011. 

6.  Przyjęcie protokołu z XVII sesji Rady Gminy. 

7.  Wystąpienia gości.  

8.  Informacja z przebiegu zebrań wiejskich. 

9.  Informacja n/t bezpieczeństwa na terenie Gminy – informacja Komendanta Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej w Cieszynie oraz Komendanta Komisariatu Policji w Ustroniu. 

10. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania. 

11.  Interpelacje i zapytania. 

12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

12.1. zlecenia Komisji Rewizyjnej kontroli, 
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12.2. zatwierdzenia taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków oraz ustalenia dopłaty do m³ 

ścieków w sołectwie Cisownica, 

12.3. regulaminu określającego wysokość stawek dodatku mieszkaniowego i zasad jego 

przyznawania  i wypłacania nauczycielom szkół i przedszkoli prowadzonych przez Gminę 

Goleszów, 

12.4. ustalenia szczegółowych zasad udzielania i rozmiaru zniżek nauczycielom, którym 

powierzono stanowiska kierownicze w przedszkolach, szkołach podstawowych i  gimnazjum, 

zasad zwalniania od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych oraz określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru zajęć pedagogów szkolnych, psychologów i logopedów, 

12.5. zmian budżetu Gminy na 2012 rok, 

12.6. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu. 

13. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

14. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

15. Wolne wnioski. 

16. Informacje i komunikaty. 

17. Zakończenie XVIII sesji Rady Gminy w Goleszowie. 
 

Ad.4. Wręczenie Brązowego Krzyża Zasługi Panu Andrzejowi Lacel. 

Inspektor ds. oświaty i sportu Wojciech Hławiczka odczytał laudację dla Pana Andrzeja 

Lacel. 

 Pan Andrzej Lacel jest długoletnim działaczem sportowym. Przez 12 lat był Prezesem 

Ludowego Klubu Sportowego Tempo w Puńcowie. W latach 1998 - 2005 organizator 

budowy kompleksu sportowego w Puńcowie, gdzie powstało boisko sportowe, 

budynek socjalny oraz korty tenisowe. Reaktywował działalność Powiatowego 

Zrzeszenia LZS w Cieszynie i od założenia do nadal jest jego Prezesem. Zrzeszenie 

Powiatowe było wyróżniane na szczeblu krajowym za działalność w zakresie 

upowszechniania sportu przez Krajowe Zrzeszenie LZS. Pan Andrzej Lacel był 

członkiem Rady Głównej Zrzeszenia LZS oraz dwukrotnie delegatem na zjazd 

krajowy. Od 1990 roku jest V-ce Prezesem Śląskiego Wojewódzkiego Zrzeszenia 

LZS. Organizator bardzo wielu imprez sportowych dla młodzieży i osób starszych. 

W latch 1993 - 2002 był selekcjonerem reprezentacji Polski funkcjonariuszy celnych 

w piłce nożnej, która uczestniczyła w europejskich rozgrywkach państw CEFTA. Do 

roku 2005 był organizatorem sportu w izbie celnej w Cieszynie. Aktywnie pracował 

w strukturach samorządu gminy w Goleszowie, gdzie pełnił funkcję V-ce 
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Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Zawsze 

zabiegał o sprawy związane z finansowaniem i upowszechnianiem sportu w gminie. 

Założyciel skansenu w Puńcowie chętnie odwiedzanego przez młodzież szkolną gdzie 

zgromadził wiele eksponatów, które używali ludzie w dawnych czasach żyjący na wsi. 

Pan Andrzej Lacel jest nadal aktywną osobą, która udziela się społecznie na rzecz  

upowszechniania sportu na Śląsku. 

Wójt Gminy wraz z Przewodniczącym Rady wręczyli Panu Andrzejowi Lacel Brązowy Krzyż 

Zasługi, złożyli gratulacje i życzyli dalszych osiągnięć na niwie działalności społecznej. 

 

Ad.5. Wręczenie nagród za osiągnięcia w dziedzinie upowszechniania kultury oraz za  

osiągnięte wyniki sportowe w roku 2011. 

Inspektor ds. organizacji pozarządowych i prasy lokalnej Małgorzata Szteler- 

Furmaniuk oraz inspektor ds. oświaty i sportu Wojciech Hławiczka odczytali laudacje dla 

nagrodzonych. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar oraz Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec wręczyli 

nagrody wyróżnionym oraz pogratulowali dalszych sukcesów. 

Wśród nagrodzonych znaleźli się: 

Anna Stanieczek (LUKS „Orlik”) otrzymała nagrodę za wyniki sportowe w roku 2011, 

w którym jej największym osiągnięciem było zajęcie 1. miejsca na Mistrzostwach Polski 

Seniorów w Łucznictwie w Chorzowie, w dniach 30.08-02.09.2011. 

Tomasz Warzecha (MKS-R „Centrum” Dzięgielów) otrzymał nagrodę za wyniki sportowe 

w roku 2011 za zdobycie 1. miejsca na Mistrzostwach Polski Juniorów w Spale w dniach 27-

30.01.2011 r. 

Halina Walczysko otrzymała nagrodę za całokształt działalności w dziedzinie 

upowszechniania kultury na terenie Gminy Goleszów, a w szczególności za podtrzymywanie 

tradycji poprzez szycie i renowację oryginalnych strojów regionalnych, co przyczynia się do 

ochrony wytworów i symboli dziedzictwa kulturowego. 

Gratulacje oraz podziękowania złożono również Pani Dyrektor Gminnego Ośrodka 

Kultury w Goleszowie Lidii Lankocz. W związku z jubileuszem 30-lecia pracy artystycznej 

otrzymała nagrodę okolicznościową Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego 

Rzeczypospolitej Polskiej za całokształt działalności twórczej na rzecz upowszechniania 

kultury. 
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Wójt Gminy Krzysztof Glajcar poinformował, że nagroda dla Pana Wiesława Jakubika 

zostanie wręczona w dalszej części sesji, gdyż z powodów zawodowych nie mógł przybyć na 

godzinę 15.00. 
W tym momencie Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę.  Po przerwie na sesję powróciło 12 

radnych. 

 

Ad.6. Przyjęcie protokołu z XVII sesji Rady Gminy. 

Protokół z XVII sesji Rady Gminy był wyłożony do wglądu w biurze Rady oraz umieszczony 

na stronie BIP Urzędu Gminy Goleszów. Nikt z radnych nie wniósł uwag do przedstawionego 

protokołu. Protokół nr XVII/12 z dnia 21 marca 2012 r. został przyjęty jednogłośnie, tj. 12 

głosami „za”. 

 

Ad.7. Wystąpienia gości. 

W tym punkcie porządku obrad nikt nie zabrał głosu. 

 

Ad.8. Informacja z przebiegu zebrań wiejskich. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar poinformował, że Komisja Rozwoju Gospodarczego, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa omówiła na swoim posiedzeniu wnioski i uchwały podjęte 

na zebraniach wiejskich. Zestawienie wniosków i uchwał stanowi załącznik nr 4 do nin. 

protokółu. W zebraniach wiejskich w roku 2012 udział wzięły 539 osób. W tym roku 

frekwencja była niższa, niż w roku ubiegłym. Zgodnie z wnioskiem Komisji uchwały 

z zebrań wiejskich zostaną pogrupowane i skierowane zgodnie z kompetencjami do 

odpowiednich służb (tj. do Starostwa Powiatowego, Policji, Gminnego Referatu Drogowego). 

Na posiedzeniu Komisji poruszona została sprawa ujednolicenia porządku obrad zebrań 

wiejskich oraz kart do głosowania.  

Rada Gminy przyjęła informację z przebiegu zebrań wiejskich bez uwag. 

 

Ad.9. Informacja n/t bezpieczeństwa na terenie Gminy – informacja Komendanta 

Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Cieszynie oraz Komendanta Komisariatu 

Policji w Ustroniu. 

Radni otrzymali pisemne informacje, przygotowane przez: Komendę Powiatową Państwowej 

Straży Pożarnej w Cieszynie oraz Komisariat Policji w Ustroniu. Informacje te stanowią 

załącznik nr 5 i 6 do nin. protokołu. 
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Informacje te zostały omówione na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa w dniu 18 kwietnia. Komendant Komisariatu Policji w Ustroniu 

podinsp. Janusz Baszczyński oraz przedstawiciel Komendy Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej w Cieszynie st. kpt. Jerzy Lazar przedstawili pokrótce informacje dotyczące 

poziomu bezpieczeństwa na terenie Gminy Goleszów. 

Głos zabrał również nowo wybrany Komendant Gminny Związku Ochotniczych Straży 

Pożarnych w Goleszowie Marian Machalica. 

W trakcie dyskusji radni oraz sołtysi zadawali pytania, na które odpowiedzi udzielali  

Komendant Komisariatu Policji w Ustroniu podinsp. Janusz Baszczyński oraz przedstawiciel 

Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Cieszynie st. kpt. Jerzy Lazar. 

Na zakończenie tego punktu porządku obrad Wójt Gminy Krzysztof Glajcar podziękował 

wszystkim służbom za dobrą i rzetelną współpracę z samorządem. 

Rada Gminy przyjęła informację n/t bezpieczeństwa na terenie gminy. 

Wobec braku pytań i uwag przewodniczący Rady przeszedł do następnego punktu porządku 

obrad. 

 

Ad.10. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec zakomunikował, kiedy odbyły się posiedzenia 

Komisji w okresie pomiędzy sesjami. 

18.04 – Komisja Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

19.04. i 25.04 – Komisja Rewizyjna, 

23.04 – Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia 

24.04 – Komisja Finansów i Inwestycji, 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

Karol Lipowczan poinformował, że Komisja obradowała 18 kwietnia br.  Na posiedzeniu 

Komisja omówiła następujące zagadnienia: 

 Zaopiniowanie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe odprowadzanie 

ścieków w sołectwie Cisownica (w posiedzeniu uczestniczył Prezes spółki Wodociągi 

Ziemi Cieszyńskiej Janusz Stec). 

 Informacja n/t złożonych wniosków na dofinansowanie usuwania azbestu. 

 Analiza wniosków z zebrań wiejskich. 

 Informacja n/t bezpieczeństwa na terenie Gminy. 
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Komisja przyjęła jednogłośnie informacje n/t taryfy wraz ze zweryfikowaną przez Wójta 

stawką oraz postawiła następujący wniosek: 

1. Komisja podtrzymuje wniosek postawiony na poprzednim posiedzeniu Komisji, 

a mianowicie: 

 Komisja wnioskuje do Wójta Gminy o złożenie wniosku do Programu Rozwoju 

Obszarów Wiejskich na dofinansowanie inwestycji: Budowa kanalizacji w Cisownicy 

do Pasiek Etap I i II. 

Kolejno Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Gospodarki Nieruchomościami 

Barbara Susmarska przedstawiła informacje n/t złożonych wniosków na dofinansowanie 

usuwania azbestu. 

Członkowie Komisji zapoznali się również z zestawieniem wniosków i uchwał podjętych na 

zebraniach wiejskich. Wójt Gminy omówił po kolei wszystkie podjęte wnioski i przedstawił 

stan ich realizacji. 

W trakcie dyskusji poruszona została sprawa ujednolicenia porządku obrad zebrań wiejskich 

oraz kart do głosowania.  

Komisja postawił następujący wniosek w tej sprawie: 

1. Komisja podtrzymuje wniosek postawiony na poprzednich posiedzeniach Komisji, 

a mianowicie: 

 Komisja wnioskuje o pogrupowanie wniosków postawionych na zebraniach wiejskich 

i przekazanie ich zgodnie z kompetencjami do odpowiednich służb (tj. do Starostwa 

Powiatowego, Policji, Gminnego Referatu Drogowego). 

Jednogłośnie został przyjęta informacja n/t bezpieczeństwa na terenie Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Janina Wantulok poinformowała, że Komisja 

obradowała 19 i 25 kwietnia br. Komisja na posiedzeniach kontynuowała kontrolę wykonania 

łazienek w 3 lokalach komunalnych, w budynku wielorodzinnym w Puńcowie ul. Widokowa 

24. Na posiedzeniach Komisji wyjaśnień udzielili: główny specjalista ds. remontów 

i inwestycji Jerzy Hławiczka oraz kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Gospodarki 

Nieruchomościami Barbara Susmarska. Przewodnicząca Komisji odczytała treść protokołu 

pokontrolnego, który został przekazany Wójtowi zgodnie ze statutem Gminy. 

Wiceprzewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia Bogusław 

Konecki poinformował, że Komisja obradowała 23 kwietnia br.  

Na posiedzeniu Komisja zapoznała się z następującymi zagadnieniami: 
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 Profilaktyka problemów alkoholowych, przeciwdziałanie narkomanii, przemoc, 

agresja, kradzieże, rozboje – informacje szkół, GOPS-u, GKRPA. 

 Osiągnięcia w konkursach, olimpiadach na szczeblach wyższych niż gminne w roku 

szk. 2011/12. 

Dyrektorzy szkół przedstawili pokrótce informacje na temat występowania i przeciwdziałania 

problemom alkoholowym, narkomanii, przemocy i agresji w szkołach. Wszyscy dyrektorzy 

podkreślili, że wśród negatywnych zachowań, które obserwuje się u uczniów, dominuje 

agresja słowna oraz w mniejszym stopniu agresja fizyczna. W każdej szkole prowadzone są 

działania profilaktyczne z zakresu przeciwdziałania zachowaniom świadczącym o zagrożeniu 

demoralizacją zawarte w Szkolnych Programach Profilaktyki i Programach Wychowawczych. 

Dyrektorzy szkół przedstawili również informacje dotyczące osiągnięcia uczniów 

w konkursach na szczeblu wyższym niż gminny. Komisja zastanowiła się po raz kolejny, czy 

powinien zostać opracowany również regulamin przyznawania nagród dla wyróżnionych 

uczniów, tak jak w przypadku przyznawania nagród za wysokie wyniki sportowe oraz za 

upowszechnianie kultury. Ostatecznie Komisja postawiła następujący wniosek:  

1. Komisja wnioskuje, aby na sesji Rady Gminy w czerwcu przygotować uroczyste 

wręczenie dyplomów dla uczniów, którzy  reprezentując Gminę Goleszów zajęli 

wysokie miejsca w konkursach i olimpiadach przedmiotowych. 

Wykaz wyróżnionych uczniów, którzy zostaną zaproszeni na sesję wraz z nauczycielem 

i rodzicami, przekażą dyrektorzy szkół  miesiąc przed sesją . 

Ponadto Komisja zaopiniowała pozytywnie dwa projekty uchwał w sprawie: 

 regulaminu określającego wysokość stawek dodatku mieszkaniowego i zasad jego 

przyznawania  i wypłacania nauczycielom szkół i przedszkoli prowadzonych przez 

Gminę Goleszów; 

 ustalenia szczegółowych zasad udzielania i rozmiaru zniżek nauczycielom, którym 

powierzono stanowiska kierownicze w przedszkolach, szkołach podstawowych i  

gimnazjum, zasad zwalniania od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych oraz 

określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć pedagogów szkolnych, 

psychologów i logopedów 

Komisja rozpatrzyła pismo ze Szkoły Podstawowej im. P. Stalmacha w Bażanowicach 

w sprawie przystąpienia do programu „Cyfrowa Szkoła”. 
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Dyrektorzy szkół przedstawili ilość dzieci zgłoszonych w naborze do klas pierwszych. 

Informacje ta wywołała dyskusję n/t zarządzenia w sprawie minimalnej liczby uczniów do 

otwarcia klasy pierwszej. 

Kolejno przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Kazimierz Wisełka 

poinformował, że  Komisja obradowała w dniu  24 kwietnia br. 

Na posiedzeniu Komisja zapoznała się z informacjami przedstawionymi przez Wójta Gminy 

dotyczącymi umowy zawartej z firmą Skotan, która jest zobowiązana do wypłaty 

odszkodowania płaconego na rzecz Gminy w związku z korzystaniem z wylewiska 

w Kisielowie. Komisja postawiła w tej sprawie następujący wniosek: 

1. Komisja wnioskuje do wójta Gminy, aby na najbliższe posiedzenie Komisji 

przygotować szczegółowe informacje dotyczące zapłaty odszkodowania na rzecz 

Gminy płaconego przez firmę Skotan w związku z prowadzoną przez nich 

rekultywacją terenu w Kisielowie oraz sprawdzić, czy organ administracji wystąpił do 

strony z upomnieniem. 

Ponadto Komisja zaopiniowała pozytywnie projekty uchwał w sprawie: 

 zatwierdzenia taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków oraz ustalenia dopłaty do m³ 

ścieków w sołectwie Cisownica, 

 zmian budżetu Gminy na 2012 rok, 

 udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu. 

Komisja zapoznała się również z projektem uchwał w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

bonifikaty od ceny nieruchomości. W trakcie dyskusji członkowie komisji wyrazili swoje 

opinie i ostatecznie postawili następujący wniosek: 

2. Komisja wnioskuje o zdjęcie z porządku obrad sesji Rady Gminy projektu uchwały 

12.2 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości 

z uwagi na konieczność uregulowania dalszego trybu praw własnościowych działki 

gminnej oraz działki przedmiotowej, o której mowa w projekcie uchwały. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLVII/379/10 Rady Gminy Goleszów z dnia 

10 listopada 2010 roku. 

Wójt Gminy poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLVII/379/10 

Rady Gminy Goleszów z dnia 10 listopada 2010 roku zostanie wycofany z porządku obrad 

sesji i przesunięty na czerwcową sesję. 

W sprawach bieżących poruszony został temat zagospodarowania budynku szkoły w Lesznej 

Górnej. Wójt Gminy przedstawił Komisji propozycje sprzedaży budynku szkoły wraz 

z nieruchomością. 
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Radni przedstawili swoje opinie i zastrzeżenia oraz postawili następujący wniosek w tej 

sprawie: 

3. Komisja przychyla się do propozycji Wójta co do sprzedaży budynku szkoły 

w Lesznej Górnej i ogłoszenia przetargu z zapewnieniem, aby boisko znajdujące się 

obok budynku mogło być dostępne dla społeczeństwa. 

 
Ad.11. Interpelacje i zapytania. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec poinformował, że w pomiędzy sesjami wpłynęła 

jedna interpelacja od radnego Karola Lipowczana. Kopia interpelacji stanowi załącznik nr 7 

do nin. protokołu. Na sesji nikt nie złożył interpelacji. 

Zastępca przewodniczącego Rady Krzysztof Kohut odczytał treść interpelacji. 

Kolejno radny Karol Sojka poinformował, że dwie sprawy wymagają przypomnienia, 

a mianowicie: 

 zniszczona została ul. Folwarczna – radny zapytał czy Gmina spisała porozumienie 

o odnowie tej drogi z wykonawcami inwestycji na pobliskim terenie. 

 radny ponowił temat poprawy bezpieczeństwa na drodze w Bażanowicach od 

Strzelbina do centrum – utwardzenie i skropienie pobocza. Radny poprosił radnych 

powiatowych, aby zainterweniowali w tej sprawie. 
W tym momencie Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec ogłosił 10 minutową przerwę. Po przerwie na sesję powróciło 12 

radnych. 

Przed blokiem uchwał przewodniczący Rady udzielił głosu Panu Przemysławowi Mędrek – 

Prezesowi Klubu Enduro – Kamieniołom. Pan Przemysław Mędrek poinformował, że zgłosił 

się do niego Cieszyński Klub Motorowy z zapytaniem, czy można zorganizować na terenie 

kamieniołomu w Godziszowie rundę Mistrzostw Polski. Kolejno głos zabrał przedstawiciel 

Cieszyńskiego Klubu Motorowego i przedstawił informacje jak wyglądałby przejazd oraz 

zawody na odcinku specjalnym. Zawody planowane są na dzień 19 – 20 maja br. W trakcie 

dyskusji ustalono, aby sołtys Godziszowa zebrał Radę Sołecką celem podjęcia decyzji w tej 

sprawie. 

Kolejno inspektor ds. organizacji pozarządowych i prasy lokalnej Małgorzata Szteler- 

Furmaniuk odczytała laudację dla nagrodzonego Pana Wiesława Jakubika. Przewodniczący 

Rady i Wójt Gminy wręczyli Panu Jakubikowi nagrodę za całokształt działalności 

w dziedzinie upowszechniania kultury na terenie Gminy Goleszów, a w szczególności za 

zaangażowanie i poświęcenie przy prowadzeniu chóru mieszanego Parafii Ewangelicko – 
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Augsburskiej w Cisownicy oraz pielęgnowanie tradycji lokalnej społeczności poprzez 

kultywowanie muzyki i śpiewu. 

 

Ad.12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 12.1. zlecenia Komisji Rewizyjnej Kontroli 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Janina Wantulok odczytała treść projektu uchwały. 

Został wprowadzona zmiana, a mianowicie nazwa ul. Fabryczna została zamieniona na 

ul. Robotniczą. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały z wprowadzoną zmianą. 

W głosowaniu udział brało 12 radnych. 

Uchwała nr 18/2012 w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Kontroli została podjęta. 

 „Za” przyjęciem uchwały głosowało: 12 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 8 do nin. protokołu.  

 

12.2. zatwierdzenia taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków oraz ustalenia 

dopłaty do m³ ścieków w sołectwie Cisownica 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Kazimierz Wisełka poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały ze zmianą polegającą na określeniu 

dopłaty 9,92 zł + 8% VAT łącznie 10,71 zł. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do nin. protokołu. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały z wprowadzoną zmianą. 

W głosowaniu udział brało 12 radnych. 

Uchwała nr 19/2012 w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków 

oraz ustalenia dopłaty do m³ ścieków w sołectwie Cisownica została podjęta. 

 „Za” przyjęciem uchwały głosowało: 11 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 1 radny 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 10 do nin. protokołu.  

 

12.3. regulaminu określającego wysokość stawek dodatku mieszkaniowego 

i zasad jego przyznawania  i wypłacania nauczycielom szkół i przedszkoli prowadzonych 

przez Gminę Goleszów 
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Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec poinformował, że ze Związku Nauczycielstwa 

Polskiego Oddział Goleszów wpłynęło do Rady pismo opiniujące projekty uchwał 12.3 i 12.4, 

które przewodniczący odczytał. Stanowi ono załącznik nr 11 do nin. protokołu. 

Inspektor ds. oświaty i sportu Wojciech Hławiczka poinformował, że w projekcie uchwały 

znalazła się omyłka pisarska – ustawa z dnia 25 stycznia – winno być ustawa z dnia 26 

stycznia. Należy również zmienić zapis w podstawi prawnej na następujący: po uzyskaniu 

opinii Związku Nauczycielstwa Polskiego oddział w Goleszowie, Rada Gminy Goleszów 

uchwala, co następuje. 

 Uzasadnienie do projektu uchwały stanowi załącznik nr 12 do nin. protokołu. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia Ludwika Czyż 

poinformowała, że opinia Komisji w sprawie projektu uchwały jest pozytywna. Opinia 

stanowi załącznik nr 13 do nin. protokołu. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział brało 12 

radnych. 

Uchwała nr 20/2012 w sprawie regulaminu określającego wysokość stawek dodatku 

mieszkaniowego i zasad jego przyznawania  i wypłacania nauczycielom szkół i przedszkoli 

prowadzonych przez Gminę Goleszów została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 11 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 1 radny 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 14 do nin. protokołu.  

 

12.4. ustalenia szczegółowych zasad udzielania i rozmiaru zniżek nauczycielom, 

którym powierzono stanowiska kierownicze w przedszkolach, szkołach podstawowych 

i gimnazjum, zasad zwalniania od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych oraz określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć pedagogów szkolnych, psychologów 

i logopedów 

Inspektor ds. oświaty i sportu Wojciech Hławiczka poinformował, że w projekcie uchwały 

należy wprowadzić te same zmiany, co w projekcie uchwały 12.3. 

Uzasadnienie do projektu uchwały stanowi załącznik nr 15 do nin. protokołu. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia Ludwika Czyż 

poinformowała, że opinia Komisji w sprawie projektu uchwały jest pozytywna. Opinia 

stanowi załącznik nr 16 do nin. protokołu. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział brało 12 

radnych. 

Uchwała nr 21/2012 w sprawie ustalenia szczegółowych zasad udzielania i rozmiaru zniżek 

nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w przedszkolach, szkołach 

podstawowych i gimnazjum, zasad zwalniania od obowiązku realizacji tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych oraz 

określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć pedagogów szkolnych, 

psychologów i logopedów została podjęta. 

 „Za” przyjęciem uchwały głosowało: 11 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu:1 radny 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 17 do nin. protokołu.  

 

12.5. zmian budżetu Gminy na 2012 rok 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji, 

opinia ta stanowi załącznik nr 18 do nin. protokołu. 

Przewodniczący Komisji Kazimierz Wisełka przedstawił zaproponowane przez Wójta 

Gminy zmiany w budżecie Gminy na rok 2012. 

 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział brało 

12 radnych. 

Uchwała nr 22/2012 w sprawie zmian budżetu Gminy na 2012 rok została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 12 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 19 do nin. protokołu.  

 

12.6. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji, 

opinia ta stanowi załącznik nr 20 do nin. protokołu. 

W trakcie dyskusji na pytania radnych odpowiedzi udzielił Wójt Gminy. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział brało 12 

radnych. 

Uchwała nr 23/2012 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu 

została podjęta. 
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„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 12 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 21 do nin. protokołu.  

 

13. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec poinformował, że radny Karol Lipowczan otrzyma 

pisemną odpowiedź na złożoną interpelację w statutowym terminie.  

Przewodniczący zapytał również radnego Piotra Nowaka, czy odpowiedzi na jego interpelacje 

były zadowalające. Radny Piotr Nowak oznajmił, że odpowiedzi są satysfakcjonujące.  

Radny powiatowy Jarosław Bodak odpowiedział na zapytanie radnego Karola Sojki, że 

powróci do tematu utwardzenia pobocza drogi w Bażanowicach na sesji powiatu. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar odpowiedział na zapytanie radnego Karola Sojki w sprawie 

ul. Folwarcznej. Wójt poinformował, że zwracano już uwagę inwestorowi, aby ciężkie 

samochody korzystały z drogi wewnętrznej, a nie z ul. Folwarcznej. Odbędzie się spotkanie 

z inwestorem, któremu zaproponowane zostanie sfinansowanie planu przebudowy drogi, jak 

również partycypacja w kosztach remontu drogi. 

 

11. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar przekazał zebranym następujące informacje: 

 podziękowania dla sołtysów i mieszkańców sołectw, które przeprowadziły akcje 

wiosennego sprzątania.  

 Komendant Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych Arkadiusz Wapienik 

zrezygnował z pełnienia tej funkcji. Został wytypowany nowy kandydat – Pan Marian 

Machalica. Wójt Gminy złoży stosowny wniosek do Zarządu Gminnego Związku 

OSP, aby kandydatura została zaakceptowana. 

Zastępca Wójta Tomasz Jaszowski przekazał następujące informacje: 

 odbyło się walne zgromadzenie Stowarzyszenia Rozwoju i Współpracy Regionalnej 

„Olza” – podsumowano działalność za rok 2011. 

 27 marca i 16 kwietnia br. odbyły się posiedzenia Rady Stowarzyszenia LGD 

„Cieszyńska Kraina” . Na pierwszym posiedzeniu ocenione zostały wnioski – pod 

kątem zgodności z lokalną strategią rozwoju. Na kolejnym posiedzeniu zostały 

wybrane wnioski do dofinansowania. Wnioski te były składane przez beneficjentów ze 
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wszystkich 4 działań tj.: "Małe projekty", "Odnowa i rozwój wsi", "Tworzenie 

i rozwój mikroprzedsiębiorstw", "Różnicowanie w kierunku działalności nierolniczej 

". Gmina Goleszów złożyła dwa wnioski – oba zakwalifikowały się do sfinansowania. 

Na trzecim miejscu listy rankingowej znalazł się wniosek aplikacyjny Gminy 

Goleszów pod nazwą: „Zagospodarowanie terenu w Dzięgielowie”, natomiast na 

miejscu czwartym wniosek : „Modernizacja Świetlicy Gminnej w Lesznej Górnej”. 

 podziękowania dla inspektora ds. oświaty i sportu Wojciecha Hławiczki za 

zorganizowanie i przeprowadzenie Grand Prix Gminy Goleszów w Szachach oraz dla 

sędziego Pana Karola Linerta. 

 Piłkarze z SP Goleszów najlepsi w turnieju Goleszowsko-Wędryńskiej Ligi Piłki 

Nożnej Dzieci. 

 Stowarzyszenie Lokalna Grupa Działania "Cieszyńska Kraina" oraz Gmina Brenna 

serdecznie zapraszają na IV Imprezę "Cieszyńska Kraina", która odbędzie się 

w najbliższą niedzielę, 6 maja 2012 roku w Parku Turystyki - Amfiteatrze w Brennej. 

Początek o godzinie 15.00. 

 8 maja na Sali sesyjnej w Urzędzie Gminy o godz. 16.00 odbędzie się spotkanie 

w sprawie Pikniku Sportowego. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec poinformował, że terminy posiedzeń Komisji Rady 

Gminy są następujące:  

 20 czerwiec – Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, 

 21 czerwiec – Komisja Rewizyjna, 

 25 czerwiec – Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia Przewodniczący. 

 26 czerwiec – Komisja Finansów i Inwestycji, 

 27 czerwiec – Sesja. 

Przewodniczący Rady przypomniał o terminie składania oświadczeń majątkowych przez 

radnych. Kolejno przewodniczący Rady odczytał pismo skierowane do Rady od Wójta 

Gminy, w sprawie wyrażenia opinii i zajęcie stanowiska w sprawie przeznaczenia 

nieruchomości w Lesznej Górnej do sprzedaży w drodze przetargu. Pismo stanowi załącznik 

nr 22 do nin. protokołu.  

Komisja Finansów i Inwestycji po przedstawieniu tematu zaopiniowała pozytywnie 

propozycję Wójta Gminy. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, w której przedstawione 

zostały opinie radnych. Po zakończeniu dyskusji przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wydanie pozytywnej opinii w sprawie przeznaczenia nieruchomości w Lesznej 



Protokół  nr XVIII/12 z sesji Rady Gminy odbytej w dniu 51 kwietnia 2012 r.                                                        strona 
 

 

17 

 

Górnej do sprzedaży. Opinia została przyjęta 11 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym 

się”. 

Kolejno przewodniczący Rady odczytał pisma rodziców dzieci uczęszczających do szkoły 

w Goleszowie Równi i Bażanowicach w sprawie odstąpienia od Zarządzenia Wójta Gminy 

Goleszów nr 53/12 z dnia 11 kwietnia 2012 r. i nr 57/12 z dnia 18 kwietnia 2012 r. Pisma 

stanowią załączniki nr 23 i 24 do nin. protokołu. W trakcie dyskusji głos zabrała m. in. 

nauczycielka SP w Bażanowicach Pani Anna Dziedzic – poinformowała, że szkoła jest 

zdecydowana aby przejść pod stowarzyszenie. 

 

Ad.15. Wolne wnioski. 

Radny Krzysztof Kohut poruszył sprawę przeniesienia pieniędzy na remonty dróg 

z sołectwa Kozakowice dla Goleszowa Równi, która miała miejsce kilka lat temu. Radny 

zwrócił się do Wójta aby powrócił do tej sprawy i spróbował wyegzekwować środki i zwrócić 

je sołectwu Kozakowice. 

Radny powiatowy Jarosław Bodak poinformował, że na zebraniu wiejskim złożył dwa 

wnioski, które nie zostały zapisane w protokole. Wnioski dotyczyły: podłoża na placu zabaw 

za budynkiem GOK-u; możliwości udostępnienia toalet na boisku Orlik w niedzielę. Radny 

zawnioskował, aby na stronie BIP Urzędu Gminy umieszczać również protokoły z zebrań 

wiejskich.  

Zastępca Wójta Tomasz Jaszowski odpowiedział, że na obiekcie zajęcia sportowe 

prowadzone są przez animatora. Wynagrodzenie za wykonaną pracę pokrywa w połowie 

Ministerstwo Sportu i Turystyki, drugą połowę płaci Gmina. Animatorzy przeprowadzają 

określoną liczbę zajęć, sędziują mecze Amatorskiej Ligi Szóstek. Zajęcia te odbywają się 

zarówno w tygodniu, jak i w weekendy o ustalonych porach – wtedy osoby przebywające na 

boiskach mogą korzystać z toalet. W czasie, gdy animatorzy nie prowadzą zajęć budynek 

socjalny jest zamknięty. Zgodnie z regulaminem kompleksu boisk w czasie gdy nie odbywają 

się zajęcia sportowe, korzystanie z obiektu odbywa się na własna odpowiedzialność. 

Radny Karol Lipowczan poddał pod dyskusję wniosek o zrezygnowaniu z pozimowych 

objazdów dróg, w związku z małym budżetem na remonty. Radny zaproponował, aby to 

sołtysi przekazywali informacje o stanie dróg.  

Radny Artur Więcław zapytał radnego powiatowego, czy powiat zabezpieczył dojazd 

mieszkańców od 1 września br., w związku z likwidacją PKS-u. 

Radny powiatowy Jarosław Bodak odpowiedział, że w sferze komunikacji powiatowej nie 

będzie utrudnień; problemy mogą wystąpić na kierunkach między-powiatowych.  
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Radny Krzysztof Kohut zapytał czy planowana jest prywatyzacja szpitala w Cieszynie. 

Radny powiatowy Jarosław Bodak odpowiedział, że na dzień dzisiejszy nie posiada takich 

informacji.   

 

Ad.16. Informacje i komunikaty. 

Radny Kazimierz Wisełka poinformował, że następna sesja odbędzie się dopiero za dwa 

miesiące, dlatego już dziś w imieniu Komitetu Organizacyjnego Obchodów 150-lecia Straży 

Pożarnej w Godziszowie połączonych z nadaniem sztandaru radny zaprosił na uroczystość, 

która odbędzie się 21 lipca br. – prawdopodobnie o godz. 15.00. 

Radny Karol Lipowczan zaprosił na kolejny Piknik Spadochronowy w Goleszowie Równi 

organizowany przez XVIII Oddział Związku Polskich Spadochroniarzy. W tym roku Oddział 

będzie obchodził swoje 20-lecie – na uroczystości zostanie również wręczony sztandar. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar poinformował, że otrzymał wniosek aktywu miejscowości 

Puńców o możliwość zorganizowania dożynek w sołectwie Puńców. Wójt dodał, że dożynki 

na pewno będą jednodniowe. Odbędzie się spotkanie w tej sprawie, aby podjąć decyzję gdzie 

odbędą się dożynki w tym roku. 

 

14. Zakończenie XVIII sesji Rady Gminy w Goleszowie. 

Wobec wyczerpania punktów porządku obrad przewodniczący Rady Gminy Dariusz Orawiec 

o godz. 1930 zamknął sesję Rady Gminy słowami: „zamykam XVIII sesję Rady Gminy 

Goleszów”. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

Podinspektor ds. obsługi Rady Gminy  

Magdalena Sikora – Poloczek  

 
 
 
 
 


